
ПРОТОКОЛ № 4 

от заседанието на УС на СБФД, състояло се на 26.02.2018 г. 

 

 ПРИСЪСТВАТ: 

 

 От Управителния съвет: Иван Павлов, Влади Киров, Божидар Манов, 

Александър Донев, Костадин Бонев, Христо Ковачев, Анна Петкова, Адела Пеева, 

Васил Банов, Мариана Вълканова, Цветодар Марков, Боряна Пунчева 

 Присъстват още: Настимир Цачев – председател на гилдия „Анимация”, 

Айсидора Зайднер – председател на гилдия „Художници”, Иван Тонев – оператор, 

член на СБФД и представител в НСК при ИА „НФЦ”. 

 

РЕШЕНИЯ 

1. С 9 „за”, 3 „въздържали се” (Александър Донев, Адела Пеева и Цветодар 

Марков), „против” – няма: Да се предложат от квотата на СБФД по 2 кандидатури за 

членове в комисиите за игрално и за документално кино, и 4 кандидатури за членове в 

комисията за анимационно кино.  

2. Определя за свои представители в националните художествени комисии при 

ИА „НФЦ” както следва: 

- В комисията по игрално кино: Екатерина Томова и Румяна Петкова 

- В комисията по документално кино: Ирина Иванова и Венелин Грамадски 

- В комисията по анимационно кино: Антоанета Четрафилова, Владислав 

Будинов, Николай Димитров и Настимир Цачев 

3. с 12 гласа „за”, „против” – няма, „въздържали се” – няма: Да се изпрати 

писмо до НФЦ, с което да бъде информиран, че Управителният съвет на СБФД 

настоява ИА „НФЦ” да потвърди желанието на филмовата общност за продължаване 

на индивидуалната схема за субсидиране, като ИА „НФЦ” внесе аргументи за това по 

същество в Министерство на културата. 

4. С 12 гласа „за”, „против” – няма, „въздържали се” – няма 

УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: Да се поиска от ИА „НФЦ” да инициира 

продължаване на работата по Закона за филмовата индустрия като се съобрази с 

всички направени предложения за промени в него до момента. 
 


